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Voor Dorpsbelangen Swifterbant en stichting de Klokbeker was 2023 een lastig jaar omdat er 

op alle fronten te weinig vrijwilligers waren. Het resultaat was dat wij vele zaken niet de 

aandacht konden geven die het verdiende. Wel moet vermeld worden dat het heel positief 

was dat de meedenkgroep zich heeft aangesloten bij Dorpsbelangen. Hierdoor is 

Dorpsbelangen enorm versterkt en kunnen wij de belangen van het dorp beter voor het 

voetlicht brengen. 

 

Commissie Jeugd 
 
In het jaar 2023 zijn we een aantal keren bij elkaar geweest om diverse zaken door te 
spreken. Belangrijkste aandachtspunt was de JOP, met name de inrichting op de locatie en in 
de JOP zelf. In januari is er voor de jongeren een avond in de Steiger georganiseerd om te 
bekijken of er nog aanvullende wensen en ideeën waren voor de JOP. 
Om de inrichting van de JOP te realiseren zijn er op de locatie waar de JOP geplaatst zou 
worden diverse werkzaamheden door de gemeente uitgevoerd. 
Onder andere is de grond geëgaliseerd, is er bekabeling aangelegd voor de lichtmasten en 
zijn er 3 lichtmasten geplaatst. Op 29 augustus zijn de jongeren bij elkaar geweest om de 
laatste puntjes op de i te zetten voor de opening van de JOP. 
Op 30 september is de JOP officieel geopend door burgemeester J.P. Gebben. 
De JOP heeft de naam Trudi Scheepers honk gekregen vanwege haar tomeloze inzet voor de 
totstandkoming van de JOP. Eindelijk is na vier jaar de JOP gerealiseerd ondanks de nodige 
vertragingen zoals corona en het lastig verkrijgen van de nodige vergunningen bij de 
gemeente. De commissie jeugd hoopt dat er veel gebruik gemaakt gaat worden van de JOP. 
 

 
MFC 
 
Op 21 september 2022 is de eerste paal voor het MFC de grond ingegaan. Vanaf deze datum 
is er intensief gebouwd om het MFC te realiseren. 
In 2023 zijn er diverse bijeenkomsten geweest en op 1 juli is er een info markt georganiseerd 
zodat de toekomstige bewoners en geïnteresseerden de voortgang konden volgen. 
Op 27 november werd door de projectleider een rondleiding voor de belanghebbenden 
gegeven om de voortgang van de bouw te bekijken. Naar verwachting zal de opening van het 
MFC in het voorjaar van 2024 plaatsvinden. Doelstelling was om in 2021 met de bouw van 
het MFC te beginnen, maar dat is helaas niet gelukt.  
 



 

Wijk en Buurtbeheer 
 
In 2023 is er door omstandigheden geen overleg geweest. 
 
 

Meedenkgroep 
 
Nadat de dorpsvisie van Swifterbant was aangenomen door de gemeenteraad in 2021 was 

het wachten op het volgend college om hier een vervolg aan te geven. En tijdens het 

verkiezingsdebat in de bibliotheek in 2022 kwamen er verschillende onderwerpen aan de 

orde die een integrale ontwikkeling noodzakelijk maken om de dorpsvisie verder uit te 

werken. 

Onderwerpen die ter sprake kwamen waren: Kerkgebouw, de drie basisscholen, sporthal, 

bibliotheek, de Steiger, winkelcentrum, zwembad, MFC, fonds windplan blauw en 

Swifterbant-zuid. Vanuit de MDG hadden verschillende personen ieder een onderwerp om 

te volgen. 

Eerst was er sprake van om netwerkgroepen te maken en om met bovengenoemde 

organisaties te praten om op die manier een beeld te krijgen van de verschillende 

organisaties wat betreft hun plannen voor de komende tijd, over 4 jaar of welke 

toekomstvisie deze hebben. 

Toen het MDG ontdekte dat het Integraal Huisvesting Plan (gaat over het renoveren of 

herbouwen van alle gebouwen in de gemeente Dronten) van de gemeente Dronten op de 

agenda kwam van de gemeenteraad vond het MDG dat wij deze ontwikkelingen voor 

Swifterbant naar voren moesten halen en heeft het MDG een redactioneel artikel in de 

Flevopost geplaats om een kidscentrum (3 basisscholen, sporthal en kinderopvang) daar te 

bouwen als mogelijke verbinding van Swifterbant -zuid met de kern Swifterbant. Daarna 

heeft de MDG ingesproken in een beeldvormende raadsvergadering en is daarna in de 

raadsvergadering unaniem besloten om een integrale ontwikkeling voor Swifterbant eerder 

door het college te laten uitwerken. 

Eerder was er sprake van een sleutelproject alleen voor het winkelcentrum maar 

kortgeleden is er afgesproken om een sleutelproject voor heel Swifterbant te maken zodat 

alle onderwerpen die ter sprake kwamen bij het verkiezingsdebat integraal bekeken gaan 

worden en is er een projectmanager aangesteld om hieraan te werken. 

 
 

4 mei Comité 
 
De jaarlijkse herdenking dodenherdenking bij het Monument van de Vrijheid op de Greente 

vond weer plaats met de inwoners van het dorp. Na 2 minuten stilte zongen de aanwezigen 

het Wilhelmus. Amore Musae zorgde voor de muzikale begeleiding. Daarna werden er een 

krans en bloemen gelegd. 



 

 

Paaseieren zoeken 

2e paasdag konden de kinderen weer paaseieren zoeken op de camping. De kinderen konden 

zich laten schminken, er was popcorn, suikerspin en een springkussen. Het was een zeer 

geslaagd evenement. 

 

Koningsdag 

Koningsdag was in 2023 weer een groot feest en is prima verlopen. Er waren weer spelletjes 

en springkussens op de Greente. Ook vonden er diverse demonstraties plaats. De 

samenwerking tussen gemeente, horeca en de commissie is weer zeer prettig verlopen. 

Zonder onze sponsoren was het niet mogelijk geweest het feest te organiseren. Een 

minpuntje is het aantal vrijwilligers. Graag zouden wij er meer hebben omdat de organisatie 

nu in handen is van vier mensen.  

 

Avondvierdaagse 

De avondvierdaagse was ook het afgelopen jaar weer een geslaagd evenement. Het is goed 

te zien dat onze verkeersregelaars elke keer weer klaarstaan om alles in goede banen te 

leiden. 

 

Lichtjestoer 

De lichtjestoer was ook in 2023 een succes. Ondanks het regenachtige weer hadden we over 

de deelname niet te klagen. Ook hier genoten zowel de deelnemers, als de mensen langs de 

kant. Helaas kon de kinderlichtjestoer door omstandigheden dit jaar niet doorgaan.  

 

Sinterklaas 

Sinterklaas werd dit jaar verwelkomt op het evenemententerrein in het bos. Her regende 

pijpenstelen maar daar trokken de kinderen, ouders en de Sint met zijn Pieten zich niets van 

aan. Onze verkeersregelaars stonden ondanks de stromende regen met een glimlach op het 

gezicht de boel in goede banen te leiden. Na een korte toespraak vertrok de Sint vanaf het 

evenemententerrein. Het eindpunt was zoals gebruikelijk de Hoeksteen.  

 

 

 


